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Villijs – Izlasot atbildi uz jautājumu p

Izlasot atbildi uz jautājumu par esošo ielu neasfaltēšanu sakarā ar finansējuma
nepietiekamību, jājautā no kurienes ir finansējums jaunu ielu (Pirmā, Svētku)
projektēšanai un izbūvei, kas nekādu labumu lielālajai daļai iedzīvotāju nedos. Līdzšinējā
Dome parāda savu nespēju risināt aktuālos jautājumus. Cerams, ka iedzīvotāji to novērtēs
jūnija sākumā.


